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تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگارتوسعه ایرانی- به دنبال 
مقابله با سودجویان تغییر کاربری اراضی

در رزمایش استانی بخش قابل توجهی از اراضی ملی و 
زراعی آذربایجان شرقی آزادسازی شد

  رئیس سازمان جهادکشاورزی استان آذربایجان شرقی 
گفت: در رزمایش استانی بخش قابل توجهی از اراضی ملی 

و زراعی آذربایجان شرقی آزادسازی شد .
مهندس  اکبر فتحی در جلسه رزمایش استانی صیانت 
از کاربری اراضی کشاورزی که با حضور دادستان عمومی 
و انقلاب مرکز اســتان ، فرمانده نیروی انتظامی اســتان و 
معاون پیشگیری از جرم دادگستری کل استان برگزار شده 
بود ضمن تشــکر از عوامل اجرایی رزمایش که در راستای 
اجرای تکالیف قانونــی خود تلاش می کننــد گفت: این 
رزمایش پیرو جلسه شورای حفظ حقوق بیت المال انجام 

می شود که یک اقدام همگانی در سطح استان می باشد تا 
نقش بازدارندگی این اقدامات نمود پیدا کند.

وی با بیان اینکه در رزمایش امور اراضی درصدد هستیم 
افراد سودجویی را که از قانون سوء استفاده می کنند مورد 
اعمال قانون قرار دهیم اگر چه بر ضــرورت حفظ حرمت 
اشخاص نیز پایبندیم ادامه داد: در این راستا امروز در تبریز 
و تمام شهرستان های اســتان با استفاده از ظرفیت قانونی 
تبصره 2 ماده 10 اقداماتی به صورت هماهنگ انجام شده 
و بخش قابل توجهی از اراضی ملی و زراعی آزادسازی شد.

وی اظهار داشت: با توجه به حساسیت موضوع و ایجاد 
تنش های اجتماعی رسیدگی به موارد مطرح در رزمایش 
از پیش صورت گرفته اســت و علیرغم حفظ حرمت و کلیه 
حقوق اشخاصی که اراضی آنها مورد اعمال قانون قرار می 
گیرد، با قــدرت و قوت این رزمایش اجرا شــده و در طول 

هفته ادامه خواهد یافت تا به امید به پروردگار نمود عملی 
این اقدام در مورد سایر کسانی که شاید تصور انجام چنین 
تخلفاتی رادارند به عنوان عامــل بازدارنده عمل نماید .ما 
درصدد هستیم تا به امید خدا افراد سودجویی که از قانون 
سوء استفاده می نمایند را مورد اعمال قانون قرار دهیم اگر 

چه برضرورت حفظ حرمت اشخاص نیز پایبندیم.
رئیس سازمان جهادکشاورزی استان آذربایجان شرقی 
ضمن تشکر از رســانه ها از جمله صداوسیمای استان که 
این رزمایش را پوشــش خبری می دهند تا این اقدامات به 
استحضار مردم استان برســد گفت: مدیریت امور اراضی 
سازمان جهادکشــاورزی آذربایجان شــرقی هیچ موقع 
احساس تنهایی نکرده و همیشــه دادگستری کل استان، 
نیروی انتظامی و اداره کل ثبت اســناد و املاک و ســایر 

دستگاهی مربوطه این مدیریت را همراهی کرده اند.

اصفهان-مریم مومنی،خبرنگارتوســعه ایرانی-اولین 
همایش بــازی پردازی و جایــزه گیمیفیکیشــن ایران با 
رویکرد علمی - پژوهشی و جایزه استارتاپ برتر حوزه بازی 
و گیمیفیکیشن با همکاری انجمن ها و دانشگاه های معتبر 
کشور در دانشــگاه تهران برگزار شد. هدف اصلی برگزاری 
این همایــش بنیان گذاری یک رویــداد علمی و عملیاتی 
در حوزه علم و فنــون "های تک" و "فیــن تک" در علوم 

انسانی بود. 
 دکتر محسن ســیفی دبیر کل کنفرانس بازی پردازی 
و جایزه ملی گیمیفیکیشــن ایران در خصوص این رویداد 

گفتند: این رویداد در راســتای ایجاد تعامل و ارتباط بین 
علوم و فنون پیشــرفته دنیا با جامعه هدف شــرکت ها و 
اســتارتاپ های فعال در این حوزه دانست. ایشان افزودند 
گیمیفیکیشن و بازی پردازی می تواند سهم به سزایی در 
اشتغال و کارآفرینی کشور داشته باشد و رشد این صنعت 
در کل دنیا در طی 8 سال چیزی بیش از 200 درصد بوده 

است.
دکتر محسن سیفی همچنین توسعه این حوزه جدید را 
در تمامی بخش ها وصنایعی همچون بانکداری الکترونیک، 
بیمه و صندوق های بازنشســتگی، آموزش خردسالان و 

بزرگسالان، درمان و بهداشت، طراحی بازی های ویدئویی 
و طراحی نرم افزار های بازی پایه امکان پذیر دانست و اضافه 
کرد: در دهه آینده  شــاهد تغییر پلتفرم های حکمرانی و 
آموزش همگانی در کل دنیا خواهیم بود و گیمیفیکیشــن 
توسعه و ســوخ پدیده هایی مثل متاورس و پول مجازی را 
امکان پذیر خواهد کرد. ایشــان همچنین تنها راه تعامل با 
نســل جدید در حوزه های اجتماعی و آموزش را ساختار 
های بازی پردازی شده دانست و اشاره کرد؛ ارتش آمریکا 
برای جذب و ایجاد اشتیاق بیشــتر در نوجوانان و جوانان 
بازی جدی طراحی کرده اســت تا تعامل خود را با نســل 

جوان حفظ کند.
این کنفرانس در سه بخش سخنرانی ها، مقالات و جایزه 
ملی به شــرکت های فعال در حوزه گیمیفیکیشن و بازی 
سازی برگزار شد و همچنین در  خلال برگزاری از مقالات 
و بازی های برتر تقدیر به عمــل آمد. همچنین این رویداد 

اولین رویداد علمی و جایزه ملی این حوزه در ایران بود. 

برگزاری رزمایش صیانت از کاربری اراضی کشاورزی در آذربایجان شرقی

برای اولین باربرگزارشد؛

  رویداد استارتاپی و علمی گیمیفیکیشن  در دانشگاه تهران

خبر

تبریز-امیدمحمدزاده، خبر نگار 
توســعه ایرانی-مهــدی رمضا نی، 
دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور در ادامه ســفر استانی خود به 
آذربایجان شــرقی با عابدین خرّم، 
اســتاندار آذربایجان شرقی دیدار و 

گفت وگو کرد. 
مهــدی رمضانی در ایــن دیدار 
با اشــاره به تغییر رویکــرد فعالیت 
کتابخانه های عمومی در دنیا گفت: 
ما نیــز در ادامه این رویکرد، نســل 
جدید کتابخانه هــای عمومی را در 
شهرهایی چون مشهد، تهران، یزد، 
شیروان و سنندج ایجاد کرده ایم. اما 

متأسفانه با اینکه استان آذربایجان 
شرقی جزء اولین استان هایی است 
کــه دارای کتابخانه مرکــزی بوده، 
روند بازطراحــی، به روزرســانی و 
تعریف خدمات جدیــد در آن اتفاق 
نیفتاده و ما امیدواریــم که در دوره 
جدید این فضا و فرایند ایجاد شــود 
تا بــه زودی شــاهد ارائــه خدمت 
کتابخانه های نســل جدیــد در این 

استان باشیم.
دبیرکل نهاد با بیان اینکه در نسل 
جدید کتابخانه های مرکزی بیش از 
۵0 خدمت ارائه می شــود، گفت: ما 
کتابخانه را یــک مجموعه فرهنگی 

هنری می دانیم کــه موضوع امانت 
کتاب و اســتفاده از ســالن مطالعه 
تنها یکی از خدمات آن اســت. ارائه 
خدمت بــه گروه های خــاص مثل 
نابینایان، ناشــنوایان، ســالمندان، 
آموزش های مهارتی و اطلاع رسانی 
بــا 1۷0 ســرفصل، گالری، ســالن 
ســینما و بســیاری خدمات دیگر 
تشــکیل دهنده یــک مجموعــه 
فرهنگی هنــری چندمنظوره برای 

شهروندان است.
وی با اشاره به ظرفیت های موجود 
در اســتان آذربایجان شرقی گفت: 
در بحث ســاختمان و بنــا، خیرین 

صنایع، یعنی فضاهایی که می شــود 
برای توســعه فرهنگــی از آن بهره 
گرفت، اســتان آذربایجان شرقی از 
اســتان های برخوردار کشور است 
که امیدواریم با حضور و حمایت شما 

این زمینه ایجاد شود.
عضو هیئت امنای کتابخانه های 
عمومی کشــور با اشــاره بــه لزوم 
توجه ویژه اســتانداران بــه انجمن 
کتابخانه های عمومی اســتان گفت: 
بر اساس قانون جلسات انجمن باید 
هر دو ماه یک بار به ریاست استاندار 
برگزار شــود؛ که البتــه می دانیم با 
وجود مشــغله های فــراوان، حضور 

اســتانداران در تمام این جلســات 
دشوار است، اما حداقل سالی یک یا 
دو بار این جلسات می تواند با حضور 

شما برگزار شود.
رمضانــی در بخش دیگــری از 
ســخنان خود گفت: کتابخانه های 
عمومی پــس از مســاجد و مدارس 
گســترده ترین شــبکه فرهنگی در 
کشور هستند. قطعاً ما رقیب مساجد 
نیستیم، بلکه در کنار مساجد هستیم 
و امروز با ســتاد کانون های فرهنگی 
هنری مساجد ارتباط خوبی داریم. 
حتماً در پــی این هســتیم که یک 
ارتباط پایدار هم با مدارس داشــته 
باشیم؛ اتفاقی که امروز از بین رفته و 
امیدواریم در سطح استان با مدیریت 
شــما بهتر و راحت تر این ارتباط را 
برقرار کنیم. اتفاقــی که می تواند به 
توسعه کتاب و کتابخوانی در کشور 

کمک کند.
حمایــت از تکمیــل پروژه های 

نیمه تمام در استان
در ادامه این دیدار عابدین خرّم، 
اســتاندار آذربایجان شــرقی نیز با 
تقدیــر از رویکــرد فرهنگی دولت 
سیزدهم و تلاش های جهادی وزیر 
فرهنگ و ارشاد اســلامی، با اشاره 
به پذیرش مســئولیت های سنگین 
توسط جوانان در دوران دفاع مقدس 
گفت: فعالیت هــا و روحیه جهادی 
برخی افراد ناشــی از هم نشــینی و 
هم نفسی با شــهدای والامقام بوده 
اســت. به عنوان مثال زمانی شهید 
بروجردی در جمعی حاضر می شد، 
مانند ســایه رحمت بر سر حاضران 

بــود؛ کلامش، ســخنش و صبرش 
بسیار گیرا بود.

رئیــس انجمــن کتابخانه های 
عمومی اســتان همچنیــن با تأکید 
بــر حمایــت اســتانداری از حوزه 
کتابخانه های عمومــی و همچنین 
تکمیل برخــی پروژه های نیمه تمام 
اســتان، گفــت: امروز بســیاری از 
مشکلات جامعه ما ناشی از مشکلات 
فرهنگی است. ما در اســتان توجه 
ویژه ای بــه رویدادهــای فرهنگی 
داریم و مسئولان استان موضوعات 
فرهنگــی را بــه خوبــی پیگیری 
می کنند. امــا کار فرهنگی یک کار 
سخت و زمانبر است که در طی زمان 
به ثمر می نشــیند و بــه دلیل اینکه 
نســبت به فعالیت هــای دیگر بروز 
فیزیکــی کمتری دارد، متأســفانه 
کمتر مورد توجه قرار گرفته است که 

باید این روند را اصلاح کنیم.

 ابوالحسن رزمی نیا در 
بازدید از مرکز آموزش 

فنی و حرفه ای گناوه 
افزود: مهم ترین دغدغه 

شرکت ها و صنایع، کمبود 
نیروی ماهر است که  یکی 

از راهکارهای اساسی برای 
رفع این مشکل، استفاده 

از ظرفیت های مراکز 
آموزشی فنی و حرفه ای در 

استان بوشهر است.

    زراعت چوب در ۷۰۰ هکتار از 
عرصه های منابع طبیعی گلستان

 گرگان-مهنازمحمدزمانی ،خبرنگارتوسعه 
ایرانی-رییس اداره جنگل کاری منابع طبیعی 
گلستان گفت: امسال طبق برنامه و در صورت 
تامین اعتبار، ۷00 هکتــار از عرصه های منابع 
طبیعی نهال های زراعت چوب کشت می شود.

نیکویی گفت: با اعتبارات دولتی پارســال 
در ۵00 هکتار از عرصه هــای منابع طبیعی و 
اراضی مستثنیات اشــخاص نهال های زراعت 
چوب کشت شد و امسال طبق برنامه در صورت 
تامین اعتبار و فراهم شــدن شرایط ، در ۷00 

هکتار دیگر زراعت چوب انجام می شود.
او افزود:عرصه های خالی حاشــیه جنگل با 
هدف زراعت چوب و جنــگل کاری اقتصادی 
برای تامین چوب و اشــتغالزایی به بخش های 
خصوصی، تعاونــی ها، دهیاری ها و شــورا ها 

واگذار می شود.
علی اصغــر نیکویی گفت: ایــن عرصه ها با 
هدف کشــت نهال و تولید زراعت چوب واگذار 

می شود.
نیکویی افــزود: گونه هــای مختلف صنوبر 
برای عرصه های جلگه ای و حاشــیه زمین های 
کشاورزی استان و نهال اکالیپتوس برای کشت 
در عرصه های شمال استان مثل گمیشان، آق 
قلا، گنبد، کلاله و مراوه تپــه در این عرصه ها 
کشت می شــود و کشــت و تولید نهال پالونیا 
هم برابر ابلاغیه سارمان منابع طبیعی ممنوع 

است.
رییس اداره جنــگل کاری اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری اســتان گلســتان گفت: 
زراعت چوب با تولید حدود ۳0 تن چوب از هر 
هکتار در طول ۵ سال در آمد بالاتری از کشت 

زراعت شالی را دارد.
او گفت: 2 نهالســتان دائمی در شهر قرق و 
قپان کلاله وجود دارد و 2 نهالستان جدید هم 
در مناطق طاویر علی آباد و سوسرای آزادشهر 

نیز  احداث و راه اندازی شده است.
       

   لایروبی و شستشوی 
کانالها و جوی های شهرك 

کیکاور رباط کریم
 رباط کریم-الهه حمزه ای،خبرنگارتوسعه 
ایرانی-ارســطو احمــدی شــهردار ناحیــه 
1 شــهرداری ربــاط کریم   در ایــن خصوص 
عنوان کرد: به جهت ارائه خدمت شایســته به 
شــهروندان عزیز حوزه خدماتی شــهرداری 
ناحیه 1 طرح لایروبی و شستشــوی کانالها و 
جوی های شــهرک کیکاور بمنظور بالابردن 
ســطح بهداشــت محیط و حذف آلودگی در 

دستور کار قرار گرفت .
شهردار ناحیه 1 شهرداری رباط کریم اظهار 
کرد : حذف آلودگی های بصــری و محیطی ، 
پاکیزگی و آراســتگی مناظر شهری مهمترین 
هدف این شهرداری از اجرای این طرح است که 
بطور قطع منجر به رضایتمندي شــهروندان 

خواهد شد.
احمدی در خاتمه تاکید کرد : در چند مرحله 
شستشــوی جداول ،جوی ها و پیــاده راهها 
اجرایی خواهد شــد و در حال حاضر کانالها و 
جوی های شهرک کیکاور در حال شستشو می 
باشــد و در ادامه این طرح در نقاط دیگر حوزه 

خدماتی این شهرداری اجرایی خواهد شد
      

رنگ آمیزی و طراحی دیوار 
مدارس رباط کریم در طرح 

استقبال از مهر
 رباط کریم-الهه حمزه ای،خبرنگارتوسعه 
ایرانی-شهرداری رباط کریم دیوارهای مدارس 

را رنگ آمیزی می کند .
شــهردار رباط کریم  اظهار کرد: با توجه به 
نزدیک شدن ماه مهر و بازگشایی مدارس، همه 
امکانات شهرداری جهت ارائه خدمات ویژه این 

ایام بکارگیری شده است.
یونس غفاری با اعــلام خبر فوق گفت: رنگ 
امیــزی دیوار مــدارس در دســتور کار واحد 
زیباسازی معاونت خدمات شــهر قرار گرفته 
اســت که در برخی از مدارس شهرک وحیدیه 
اجرایی شــد و امــروز هم رنگ آمیــزی دیوار 

مدرسه حر در شهرک آلارد به پایان رسید.
شهردار رباط کریم در خصوص اجرای طرح 
استقبال از مهر گفت :  این طرح با هدف ارتقاء 
ســطح خدمات و امکانات مــورد نیاز فضاهای 
آموزشی با انجام اقداماتی در  زمینه زیباسازی، 
بازپیرایی فضای سبز، رنگ امیزی و زیباسازی 
دیوار مدارس برای شروع سال  تحصیلی جدید 

توسط شهرداری اجرا می شود.

استانها

 کرج -خبرنگارتوســعه ایرانی-سرپرســت سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج از پایان 
عملیات فنی و عمرانی و فضای ســبز سه پارک محله ای 

دریا ، کوهپایه و حاشیه بلوار شورا خبرداد
سرپرست این سازمان با بیان اینکه اقدامات مطلوبي 
در زمینه احداث و توســعه پارکهاي این کلانشهر انجام 
شده که این روند با  احداث ۳0 پارک محله ای تداوم دارد 

گفت: ۳ پارک محله ای شامل پارک دریا در منطقه 10، 
پارک خطی حاشــیه بلوار شــورا در منطقه 1، و پارک 

کوهپایه در منطقه 8  تکمیل و آماده بهره برداری است.
رمضانعلی پور رستمی درباره کمبود سرانه فضای سبز 
منطقه ۵ و ارتقای آن اظهار داشت: تلاش برای تملک 4 
آدرس شامل کوکب غربی ، حاشیه بلوار سرداران، حاشیه 
بلوار حدادی ، تقاطع اختر شرقی وغربی که مستعد ایجاد 

فضای سبز هســتند در حال انجام اســت که  امیدواریم 
منجربه نتیجه شــود. وی کمبود زمین و محدودیت در 
تملک فضای مناسب برای ایجاد پارک را مهمترین عامل 
محدود کننده احــداث پارک در مناطــق کم برخوردار 
دانســت و افزود : برخوداری از فضای ســبز مناسب حق 
تمامی شــهروندان بوده و مدیریت شهری در توزیع این 
سرانه هیچ تبعیضی بین ســاکنان مناطق مختلف قائل 
نمی شــود ولی در این فرایند محدودیت های موجود را 
نمی توان نادیده گرفــت. به گفته پوررســتمی نهضت 
کاشت درخت و جنگل کاری های شــهر کرج  با رویکرد 

فراهــم آوردن زمینه های مســاعد اکولوژیکی در 100 
هکتار  از حاشــیه بزرگراه شــمالی و 20 هکتار از اراضی 
حلقه دره  ها تداوم خواهد داشت و همزمان با فصل سرما 

این فعالیت ها سرعت بیشتری خواهد گرفت.
 سرپرست سازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج با بیان اینکه مدیریت شهری هزینه های 
قابل توجهی را برای نگهداری و حفظ ســرانه های فضای 
سبز صرف می کند، افزود: تلاش این سازمان در وهله اول 
بر حفظ و نگهداری فضاهای سبز موجود و در مرتبه دوم 

بر گسترش و توسعه فضاهای جدید متمرکزشده است.

     3 پارك محله ای در کرج آماده بهره برداری است

در دیدار دبیرکل نهاد کتابخانه های عمومی کشور با استاندار آذربایجان شرقی تاکید شد؛

ضرورتاستفادهازظرفیتهایآذربایجانشرقیبرایتوسعهکتابخانهها


